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Besluitenlijst van de openbare vergadering van de gemeenteraad van Leidschendam-
Voorburg, gehouden op dinsdag 1 november 2011 in Huize Swaensteyn te Voorburg, 
aanvang 19.00 uur.  
(666052) 
 
Aanwezig:  vanaf 19.00 uur 32 leden 
 
VVD: H.I. Aris-van Neuren, A.J.W. van Baalen-van Eekelen, F.J.R. de 

Boer, , M.C. Kersbergen, V.S. Kort, G.H. Nijhof, A.C.P. Overmeire,  
D. Poos en K.J.E. Sleeking 

CDA: A.M. van Boheemen, J.J. Bouw, M.W.P. Duermeijer, H.S. van Enk, 
M.H.P. Jansen en A.P. Paardekooper 

Gemeentebelangen: N.F.J. Hooijmans, H.P. Klazenga, C.E. de Miranda, W.J.B.M. 
Rosbenders en P.F. Rozenberg 

D66:   H.J.M. Blanke, P.J. van Dolen, P.C. de Goede, en  W.E.C. Plomp 
PvdA: C.C. Altay, A.B. Brussaard , M.J.H.A. van Giezen, M.A.M. Oosschot 

en N. Stemerdink 
GroenLinks:   A.G. van den Berg, M.C.J. Cornelissens en R.J. Kniesmeijer 
TON:   - 
 
Afwezig:   J. Brokke (VVD), K. Hanselman (D66), W.F. Steutel (TON) 
 
Voorzitter:   J.W. van der Sluijs, burgemeester  
Griffier:   G.A. van Egmond 
 
De wethouders: M.A. Houtzager, W.H. Mijdam,  P.M.M. van Ostaijen, G.G.J. Rensen 

en  J.J.M. Schellings 
 
1. Opening, mededelingen en vaststelling agenda. 
De voorzitter opent de vergadering en deelt mee dat bericht van verhindering is ontvangen van de 
heer Brokke (VVD), de heer Hanselman en (D66) en de heer Steutel (TON). De agenda wordt 
ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Spreekrecht burgers. 
Mevrouw Vogel vraagt steun om kinderboerderij Rusthout open te houden. Zij heeft begrip voor de 
bezuinigingen, maar afgezet tegen de miljoenen investering in huisvesting, kan er voor een paar 
duizend euro een belangrijke voorziening voor de jeugd in stand worden gehouden. De 
educatieve en sociale functie van de kinderboerderij Rusthout mag niet verloren gaan. 
 
3. Vragenuur. 
In reactie op vragen van mevrouw Cornelissens (GroenLinks) over de sluiting van de supermarkt 
op het Damplein, antwoordt wethouder Van Ostaijen dat de enige mogelijkheid voor de 
ondernemer om op zondag geopend te mogen zijn, is een beroep doen op artikel 6 van de 
Winkeltijdenwet met betrekking tot het verschuiven van de wekelijkse rustdag. Als de betreffende 
winkelier op het Damplein een vergunning aanvraagt, kan dit worden geregeld, mits de winkelier 
aan de voorwaarden voldoet. Hij kan dus niet garanderen dat de winkelier komende zondag al zijn 
winkel open mag stellen. 
 
4. Raadsvoorstel tot vaststellen van de Programmabegroting 2012 en de 
meerjarenramingen 2013-2015 (642477). 
5. Raadsvoorstel tot vaststellen nota van wijziging programmabegroting 2012-2015. 
 
1e termijn 
                                            
VVD 
Mevrouw Van Baalen (VVD) stemt in met de begroting. De gemeentefinanciën zijn op orde en er 
zijn geen extra bezuinigingen nodig. De VVD is voor een terugtrekkende overheid en dat mensen 
eigen verantwoordelijkheid nemen. 
De VVD wil over de volgende punten een reactie van het college: 
- Is de 10% korting op de gemeenschappelijke regelingen gerealiseerd? 
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- Kan het college buiten de bestaande paden nieuwe werkwijzen introduceren, zoals flexwerken 
en papierloos werken? 

- Hoe staat het met Leidsenhage? 
- Hoe staat het met de strategie kantorenleegstand? 
- Wat is de stand van zaken m.b.t. de inzet van busjes voor openbaar vervoer? 
- Hoe denkt het college een zo groot mogelijke stem te behouden in de regio als gevolg van 

regionale ontwikkelingen als de vervoersautoriteit? 
 
De VVD dient een amendement (nr. 665085) in voor het toevoegen van diverse indicatoren aan 
de programmabegroting 2012-2015, zodat de trend van de resultaten van het gemeentelijk beleid 
zichtbaar wordt en de raad op grote lijnen regie kan voeren. 
De VVD dient een motie (nr. 665083) in over het tijdig informeren van de raad over 
collegebesluiten die een grote maatschappelijke impact hebben en in de commissie MA 
mondeling wordt teruggerapporteerd over de stand van zaken van de bezuiniging bij 
maatschappelijke organisaties. Ook dient de VVD een motie (nr. 665080) in voor een inzichtelijke 
bestuursrapportage, de effecten van het beleid zichtbaar te maken aan de hand van indicatoren 
en de rapportage twee keer per jaar beschikbaar te stellen bij de voorjaarsnota en voor de 
begroting. 
 
Gemeentebelangen 
De heer Klazenga (Gemeentebelangen) zal tegen de begroting stemmen, omdat de begroting 
een uitwerking is van de keuzes die zijn gemaakt bij de voorjaarsnota 2011. Gemeentebelangen 
vindt dat er verkeerde keuzes zijn gemaakt en dat er te weinig creativiteit en lef is getoond. Zo 
heeft Gemeentebelangen ooit voorgesteld om de Floriade naar deze gemeente te halen, maar 
daar wil het college niet aan. Ook de modulaire bouw bij het aanbouwkantoor is niet 
bespreekbaar. Hetzelfde geldt voor het servicecentrum. Inwoners komen met ideeën, maar het 
wordt niet serieus genomen en afgewezen door het college. De bezuinigingen hebben grote 
gevolgen en de motie over de bestuursrapportages is nodig, zodat de raad voldoende 
geïnformeerd blijft. 
Hij wil een reactie van het college op de volgende punten: 
- De € 250.000 voor schuldhulpverlening die wordt teruggedraaid: is er sprake van een 

kerntaak en geldt dit principe voor meer onderwerpen? 
- De 2100 handtekeningen die wethouder Van Ostaijen in ontvangst heeft genomen: is er een 

concreet voorstel voor Rusthout? 
Gemeentebelangen dient een motie (nr. 665070) in om de status van weigerambtenaarvrije 
gemeente in beleid om te zetten. 
 
CDA 
Mevrouw Bouw (CDA) vindt dat de gemeente op lange termijn moet voor zorgen dat waardevolle 
dingen behouden blijven. Het CDA zal dit nauwlettend volgen. Er is sprake van een beleidsarme 
begroting. Het CDA is tevreden dat er goede onderwijshuisvesting wordt geregeld en dat de 
gemeente particuliere initiatieven stimuleert, zoals het restaurant met museale functie. Het 
vereveningsfonds en het Kulturhus zijn voorbeelden dat er ondanks bezuinigingen voorzieningen 
kunnen worden gerealiseerd. Belangrijk is dat de lokale economie wordt gestimuleerd. 
Zij wil een reactie van de wethouder op de volgende punten: 
- Welke initiatieven worden ontplooid om jongeren aan het werk te helpen, zoals bij de 

gemeente Den Haag? 
- Kan Woeij een totaalpakket leveren? 
- In de algemene reserve komt steeds meer geld: is dit om nieuw beleid mogelijk te maken? 
- Wat is de stand van zaken samenwerking tussen Steinmetz/de Compaan met de 

kinderboerderij? 
Het CDA steunt de motie van de VVD over de tussentijdse rapportages. Belangrijke dossiers voor 
het CDA zijn de bouwspeelplaats, de scouting en de Ooievaarspas. Hierover wil het CDA goed 
geïnformeerd worden. Het CDA stemt in met deze begroting. 
 
GroenLinks 
Mevrouw Cornelissens (GroenLinks) vindt dat de menselijke maat uit het oog is verloren in deze 
begroting. Ook in de landelijke politiek is dat merkbaar. Zij haalt het voorbeeld van Mauro aan. Het 
servicecentrum en de kinderboerderij staan op het punt te worden wegbezuinigd. De begroting 
staat vol met mooie woorden, maar het zijn dezelfde teksten uit de voorjaarsnota. De raad wordt 
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onvoldoende geïnformeerd over de effecten van de bezuinigingen. Zij vindt dat er overhaast 
woningen worden afgebroken, die nog minstens een paar jaar mee kunnen. Zij vraagt of het 
college al een plan van aanpak heeft voor de kantorenleegstand. De heer Kniesmeijer 
(GroenLinks) vindt de nota van wijziging een onvoldoende stuk. Een fatsoenlijke samenvatting 
ontbreekt. De antwoorden op de feitelijke vragen waren onvoldoende. Hij vindt dat de begroting 
beleidsmatig tekort schiet, vooral op het gebied van milieu. De voorgestelde milieu-aanpak mist 
namelijk elke fantasie. GroenLinks dient een amendement (nr. 665084) in om de € 67.000 extra 
voor externe inhuur Rotterdamse baan ongedaan te maken. 
 
D66 
De heer Van Dolen (D66) stemt in met de begroting. Er is sprake van een solide uitwerking van 
de voorjaarsnota en een gezond financieel beleid ook voor de toekomst. 
Hij wil een reactie van het college op de volgende punten: 
- Kan de raad met het college een open discussie aan over de mogelijkheden binnen het 

sociale domein in een breder kader? 
- Hoe hard zijn de budgetten voor de nieuwbouw van de Groen van Prinsterer scholen? 
- Welke voortgang is er op het dossier straatverlichting? 
- Kan het college een nadere uitsplitsing van de kapitaallasten maken in de begroting? 
- Kan het college in de begroting financiële kengetallen opnemen voor solvabiliteit en de netto 

schuldpositie? 
- Wat doet het college om te proactief te anticiperen op ontwikkelingen van regionale 

samenwerking, zoals de WGR+, metropoolregio, vervoersautoriteiteit en economische agenda 
regio Den Haag? 

 
PvdA 
Mevrouw Van Giezen (PvdA) stemt in met de begroting, maar heeft een aantal zorgpunten 
waarop zij een reactie van het college vraagt: 
- Kan het college de effecten van de bezuinigingen goed monitoren? 
- Kan daarbij de effecten van de stapeling van de kortingen op de laagste inkomens inzichtelijk 

worden gemaakt? 
- Kan daarbij ook de effecten van de decentralisatie AWBZ worden betrokken? 
Gezien het bovenstaande steunt zijn de motie over een scherp monitoringsprogramma.  
- Kan het college aangeven hoe zij de 30% norm voor sociale woningbouw gaat concretiseren? 
- Kan het college inzicht geven in de resultaten van het project huur op maat van Vidomes? 
- De wijkplatforms worden niet meer gefaciliteerd door de gemeente: wat betekent dat voor de 

probleemwijken? 
- Het openbaar vervoer en de bereikbaarheid van Leidschendam-Zuid: hoe staat het met de 

toezegging van de wethouder? 
- Wat is de stand van zaken van de samenwerking tussen Steinmetz/De Compaan en de 

kinderboerderijen Vreugd en Rust en Rusthout? 
 
Schorsing 
Gemeentebelangen verzoekt het college om in de reactie in 1

e
 termijn ook in te gaan op de 

financiële dekking van de voorstellen. De voorzitter schorst de vergadering om 20.30 uur. 
 
Voortzetting vergadering 
De voorzitter heropent de vergadering om 21.05 uur. Het college reageert op de vragen en 
ingediende amendementen en moties uit de 1

e
 termijn. 

 
Wethouder Houtzager antwoordt op vragen uit de 1

e
 termijn. Hij merkt op dat de bezuinigingen 

zoals tijdens de behandeling van de Voorjaarsnota vastgesteld, zijn verwerkt in de begroting. De 
maatregelen hebben veel impact op de maatschappij. Er ligt een stevig en degelijk pakket aan 
maatregelen. Naar aanleiding het amendement van de VVD over indicatoren, merkt hij op dat het 
college een voorkeur heeft dit integraal met de raadsleden te bekijken. 
De heer Van Dolen (D66) merkt op dat hij in dit kader wil weten wat de resultaten tot nu toe zijn 
van de werkgroep vernieuwd sturen. 
De heer Rozenberg (Gemeentebelangen) antwoordt dat er binnenkort nog een terugkoppeling zal 
plaatsvinden uit de stuurgroep vernieuwd sturen. 
Wethouder Houtzager merkt op dat het college de motie steunt over de bestuursrapportage. De 
Najaarsnota en de Voorjaarsnota zijn daarvoor de meest geschikte momenten. De 2

e
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voortgangsrapportage zal 6 weken voor behandeling van de Voorjaarsnota beschikbaar zijn. Er 
zal ook inhoudelijk worden gerapporteerd. 
Naar aanleiding van de vraag van mevrouw Bouw (CDA) over de reserve vrij besteedbaar, 
antwoordt hij dat er een kleine buffer wordt opgebouwd die kan worden gebruikt voor 
investeringen, zoals de Stompwijkse weg. Bij de Voorjaarsnota kan de raad een afweging maken 
hoe deze buffer te bestemmen. 
Naar aanleiding van de vraag van de heer Van Dolen (D66) over het weerstandsvermogen, 
antwoordt hij dat er bij de volgende begroting sturingsmiddelen worden ontwikkeld ten aanzien 
van het weerstandsvermogen en uitstaande schulden. 
Naar aanleiding van de vraag van mevrouw Van Baalen (VVD) over de 10% bezuinigings-
taakstelling bij gemeenschappelijke regelingen, merkt hij op dat er heldere afspraken worden 
gemaakt over de taakstelling, de DSW is hiervan uitgezonderd. In de bestuursrapportages wordt 
de taakstelling opgenomen. Hij heeft geen bezwaar tegen de motie van de coalitie en 
Gemeentebelangen over tijdige informatie. 
 
Wethouder Van Ostaijen antwoordt op vragen uit de 1

e
 termijn. Hij merkt op – naar aanleiding van 

vragen van de VVD - dat hij binnenkort een concreet voorstel naar de raad zal sturen over het 
platform economie, onderwijs en arbeidsmarkt. Hij zal ook binnenkort een brief naar de raad te 
sturen over de stand van zaken m.b.t. Leidsenhage. Het 1

e
 kwartaal 2012 zal hij een economische 

nota zenden naar de raad waarin aandacht zal zijn voor de strategie leegstaande kantoren. Over 
de vervanging buslijn 47 zal hij op korte termijn rapporteren naar de raad. 
De heer Rozenberg (Gemeentebelangen) heeft geen terugkoppeling ontvangen over de 
financiering van de buslijn vanuit het Algemeen Bestuur Haaglanden. Hij verzoekt de 
gemeentelijke vertegenwoordigers in het Algemeen Bestuur om een terugkoppeling naar de raad. 
Over de vraag van mevrouw Bouw (CDA) om het particulier initiatief bij het museum 
Engelandvaarders de ruimte te geven, antwoordt wethouder Van Ostaijen dat het college ruimte 
geeft aan particuliere initiatieven. Over de bibliotheekvoorziening in Stompwijk, antwoordt hij dat 
er een beperkte voorziening komt met gebruik van ICT in het Kulturhus. 
Over theater Camuz en de Tobbe, antwoordt hij dat er ten aanzien van de theaters en musea nog 
veel moet gebeuren en dat hij daarover nog zal rapporteren. Over de vraag van de PvdA over 
wijkgericht werken, antwoordt hij dat er in totaal 5 wijkplatforms blijven bestaan en dat er op 
verzoek wijkwandelingen kunnen worden georganiseerd. Het amendement van GroenLinks over 
de Rotterdamse baan ontraadt hij. Er is namelijk een noodzaak om personele capaciteit aan te 
vullen. Het gaat daarbij ook om specifieke uitgaven voor externe deskundigheid. 
Wethouder Van Ostaijen zegt toe: 
- het  1

e
 kwartaal 2012 een businessplan voor Rusthout en Vreugd en Rust naar de raad te 

sturen; 
- de raad op korte termijn te informeren over de 2100 handtekeningen voor Rusthout. 
- in 2012 de commissie OG zal informeren over de besparingen in openbare verlichting, zodra 

de cijfers uit 2011 beschikbaar zijn. 
- in 2013 in breder verband strategisch zal kijken naar Openbaar Vervoer.  
- op korte termijn de commissie OG te informeren over de prestatieafspraken met de 

woningcorporaties. 
 
Wethouder Schellings antwoordt op vragen uit de 1e termijn. Bij de Voorjaarsnota is een motie 
aangenomen, over welke jeugdspeelvoorzieningen in stand moeten worden gehouden. Hierbij 
wordt gekeken naar brede schoolactiviteiten waar veel risicoleerlingen zijn. Dat is vooral in 
Prinsenhof. Bezien wordt of via de Bouwspeelplaats activiteiten kunnen worden gecreëerd. De 
resultaten van dit onderzoek komen uiterlijk bij de Voorjaarsnota 2012. Hij zal het flexwerken 
bezien en creatieve suggesties neemt hij ter harte. 
Naar aanleiding van de vraag van D66 over de kredieten van de Groen van Prinsterer school: 
deze zijn inderdaad hard. In de gemeente Pijnacker loopt een proef met afvalscheiding. Het 
college volgt deze ontwikkelingen nauwgezet. 
 
Wethouder Rensen antwoordt op vragen uit de 1e termijn. Hij meldt dat de wet WIJ per 1 januari 
2012 wordt afgeschaft. Er zijn voldoende cijfers beschikbaar over jongeren in relatie tot de wet 
WIJ en hij kan deze desgewenst leveren. De kosten van de schuldhulpverlening worden 
ondergebracht onder de wet BUIG, dit is een boekhoudkundige verschuiving. Hij merkt op dat er 
nog geen budget voor homo-emancipatie ondergebracht is in de begroting, omdat de 
subsidietoewijzing pas per februari 2012 definitief zal worden. Het betreft een subsidie van het 
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ministerie van OCW. De motie van Jami is hem niet bekend. Homobeleid kan in de commissie MA 
worden besproken. Over werkgelegenheidsprojecten merkt hij op dat er in het kader van het 
actieprogramma jeugdwerkgelegenheidsbeleid een aantal succesvolle activiteiten lopen, zoals het 
leer-werktraject voor jongeren. Over de chronisch zieken merkt hij op dat het vangnet voor 
chronisch zieken is verbeterd. De kanteling van het WMO-beleid is ingezet. Dat betekent dat er 
het netwerk beter benut wordt. Hij merkt op dat er begin 2012 een discussiestuk naar de raad 
komt over de sociale agenda en een nieuwe functie Woej. Over de wet werken naar vermogen wil 
hij graag met de raad in breder verband een discussie voeren. Niet alle informatie hierover is al 
bekend, maar het is goed om dit in een breder kader te doen. De heer Van Dolen wil graag zonder 
richtinggevende stukken met het college van gedachten wisselen en zal hiertoe het initiatief 
nemen. 
 
Burgemeester Van der Sluijs antwoordt op vragen uit de 1e termijn. Hij meldt dat het college voor 
eind januari 2012 met een voorstel zal komen voor het meten van de effecten van de bezuiniging. 
Het lijkt hem goed dat tevoren verwachtingen over en weer worden uitgesproken. De eerste 
rapportage kan als startnotitie dienen. Over de metropoolregio merkt hij op dat hij een raadsbrief 
zal sturen over zaken die rond gemeentelijke samenwerking spelen. Deze kan worden 
geagendeerd in de commissie Algemene Zaken. De invloed van de gemeente Leidschendam-
Voorburg zal afnemen binnen een groter verband als de metropoolregio. Dit betekent dat de 
gemeente andere opties moet onderzoeken. De gemeente heeft geen weigerambtenaren. Hij acht 
de motie daarom overbodig.  
 
Schorsing 
De vergadering wordt om 22.43 uur geschorst. 
 
2

e
 termijn 

De vergadering wordt om 22.55 hervat. 
 
VVD 
Mevrouw Van Baalen (VVD) is tevreden over de reactie van het college op de vragen van de VVD 
en het ingediende amendement en de moties. De VVD zal het amendement van GroenLinks over 
de Rotterdamse baan niet steunen. De motie van Gemeentebelangen over de weigerambtenaren 
zal de VVD wel steunen. 
 
Gemeentebelangen 
De heer Klazenga (Gemeentebelangen) vindt de toezeggingen van wethouder Van Ostaijen te 
zacht. Hij wil graag harde data. Gemeentebelangen steunt alle moties en amendementen.  
 
CDA 
Mevrouw Bouw (CDA) is tevreden over de antwoorden van het college. Het CDA zal het 
amendement van GroenLinks niet steunen. Het amendement van de VVD over indicatoren zal het 
CDA wel steunen. De motie van Gemeentebelangen vindt zij overbodig. Het CDA vindt dat de 
geloofsovertuiging van mensen gerespecteerd moet worden als het gaat om huwelijksvoltrekking 
van mensen van hetzelfde geslacht. 
 
GroenLinks 
Mevrouw Cornelissens (GroenLinks) zal alle amendementen en moties steunen. GroenLinks zal 
tegen de begroting stemmen. 
 
D66 
De heer Van Dolen (D66) zal voor de begroting stemmen. Hij wil meer scherpte in de procedure 
van het monitoren. D66 zal het amendement van de VVD over indicatoren steunen. Ook de motie 
van Gemeentebelangen zal D66 steunen. D66 zal tegen het amendement van GroenLinks 
stemmen.  
 
PvdA 
Mevrouw Van Giezen (PvdA)merkt op dat de woningbouwafspraken leidend zijn voor de 
structuurvisie en niet andersom. Zij is het eens met de lijn van de burgemeester wat betreft het 
monitoren van de effecten van de bezuinigen. De PvdA zal wel zelf blijven volgen. De discussie 
met de raad over de sociale agenda is goed. Zij is tevreden over de toezegging van de wethouder 
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over de wijkbus. De PvdA zal de motie van Gemeentebelangen steunen. Het amendement van 
GroenLinks zal de PvdA niet steunen, omdat het project al is opgestart. 
 
Wethouder Van Ostaijen antwoordt in 2

e
 termijn dat de herijking woningbouwplanning op 13 

februari 2012 in de agendacommissie kan worden besproken en daarna in de commissie OG en 
de raad kan worden geagendeerd. 
 
Wethouder Rensen antwoordt in 2

e
 termijn dat hij uiterlijk in januari 2011 een brief zal sturen in 

verband met de taakdecentralisaties. 
 
Stemverklaringen 
Mevrouw Duermeijer (CDA) en de heer Paardekooper (CDA) leggen een stemverklaring af. Zij 
zullen voor de motie weigerambtenaren van Gemeentebelangen stemmen. 
De heer Van Dolen (D66) geeft ten aanzien van de motie Rotterdamse baan dat hij zich onthoudt 
van stemming. 
 
Stemmingen 
Het amendement (nr. 665084) van GroenLinks over de Rotterdamse baan wordt verworpen met 8 
stemmen voor (GroenLinks, Gemeentebelangen) en 23 stemmen tegen (VVD, CDA, D66, PvdA). 
De heer Van Dolen (D66) onthoudt zich van stemming. 
 
Het amendement (nr. 665085) van de VVD over de indicatoren wordt unaniem aangenomen. 
 
De motie van Gemeentebelangen over weigerambtenaren wordt d.m.v. hoofdelijke stemming 
aangenomen met 28 stemmen voor (fractieleden VVD, mevr. Duermeijer, dhr. Paardekooper, 
fractieleden Gemeentebelangen, fractieleden D66, fractieleden PvdA, fractieleden GroenLinks). Er 
zijn 4 stemmen tegen (mevr. Van Boheemen, mevr. Bouw, mevr. Van Enk, dhr. Jansen, allen 
CDA). 
 
De motie (nr. 665080)  van de coalitie en Gemeentebelangen over de bestuursrapportages wordt 
unaniem aangenomen. 
 
De motie (nr. 665083) van de coalitie en Gemeentebelangen over tijdig informeren van de raad 
wordt unaniem aangenomen. 
 
Het raadsvoorstel tot vaststelling van de programmabegroting wordt aangenomen met 24 
stemmen voor (VVD, CDA, D66 en PvdA) 8 stemmen tegen (Gemeentebelangen en GroenLinks). 
Het raadsvoorstel tot vaststelling nota van wijziging wordt aangenomen met 24 stemmen voor 
(VVD, CDA, D66 en PvdA) 8 stemmen tegen (Gemeentebelangen en GroenLinks). 
 
6. Raadsvoorstel tot vaststelling van de tarieven en belastingverordeningen 2012 (641688). 
Het raadsvoorstel tot vaststelling van de tarieven en belastingverordeningen wordt aangenomen 
met 27 stemmen voor (VVD, CDA, D66, PvdA en GroenLinks) en 5 stemmen tegen 
(Gemeentebelangen). 
 
Sluiting: 23.20 uur  


